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Protokoll 2017-11-09 kl.18.30 – 21.00, Festplatsen 

Styrelsemöte Spöland Vännäs IF 

Närvarande: 

Katarina Martinsdotter Frohm, ordförande 

Kristina Hellgren, kassör  

Viktoria Nilsson, ledamot  

Göran Westerlund, badmintonsektionen 

Göran Nilsson, skidsektionen  

Stina Thysell Persson, innebandysektionen  

Carina Felixon, Kanslist 

 

Icke närvarande: 

Carina Myrman, Bingosektionen 

Patrik Öbrell, fotbollssektionen  

Linda Timner, ledamot 

Therese Sandström, Sekreterare 

 

 

1. Mötets öppnande 

2. Dagordningen godkändes 

3. Föregående protokoll lästes upp av dagens sekreterare. Följande frågor är 

inte åtgärdade och ska fortsätta att arbetas med: 

Fotbollen 

- Tar in offerter från några bussbolag för att skriva ett avtal med ett bolag. 

- Budget runt damlaget skulle presenteras för huvudstyrelsen 171109. 

- Hur ska ledarstaben runt damlaget se ut, detta skulle presenteras 

171109. 

- Samtal skall ske med samtliga spelare från herrjunior för att höra hur de 

ser på spel nästa säsong. 

- Representanter från VAIK skulle komma till huvudstyrelsen. 

Innebandyn 

- Inköp av padda för att kunna direkt rapportera vid seniormatcher. Stina 

köper in en padda. 
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4. Övriga frågor 

- Kontakt ska tas med Johanssons maskin för att reda ut frågor kring 

sponsoravtalet. Katarina tar kontakt med Mats-Åke för att se om han 

kan ta kontakt med Johanssons maskin. 

- Swish nummer: Linda har ställt frågan om swish numren som vi fått 

information om att de skulle vara kostnadsfria. Kristina kollar upp vad 

det kostar om alla lag har ett eget nummer. 

5. Valberedningen- Information 

Av de 14 personer som föreslagits som ledamöter har ingen varit 

intresserad. Valberedningen kommer att skriva ett mejl som kommer gå ut 

till alla medlemmar. Mejlet ska skickas till huvudstyrelsen för påseende 

innan det skickas ut. 

Katarina kommer kontakta media efter det att mejlet gått ut.  

6. Budget och Ekonomi 

Kassören redovisar resultatrapporter fram till september månad, som det 

ser ut nu har vi i föreningen ett plusresultat. 

Kassören kommer skriva en lathund hur hon vill få kvitton och liknande 

skrivna. 

7.  Information ang. offerter Redovisningsbyråer 

Katarina har fått besked från de två bokföringsbyråerna att de inte vill 

lämna offerter. 

 Styrelsen beslut att: Katarina tar in två nya offerter. 

8. Rapportering från sektionerna 

Innebandy: Har fått en person till i sektionen. 

Samtliga lag är nu igång i seriespel. Har haft gästträningar av Mathias 

Bergstorf ifrån Västerbottens innebandyförbund samt separat 

målvaktsträning med tränare ifrån Dalen. 

Fotbollen: Ingen representant närvarande. 

Styrelsen beslut att: Fotbollen ska innan 171124 presentera vad/hur det 

ser det kring damlaget inför kommande säsong:  

-Vilka ledare är tänkta? 

- Hur ser truppen ut? 

- Hur ser budgeten ut? 
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- Vad finns det för representanter i sektionen. 

Sektionen ska även se över hur det är med våra juniorlag gällande spelare 

och ledare. 

Skidsektionen: Försäsongsträning pågår. Förslag finns att påbörja 

skidträning för vuxna. 

Badminton: Inget nytt. 

9. Sponsring-rutiner och ansvariga: 

Sponsringsmall finns nu under dokument på hemsidan, laget.se 

När sponsringsavtal skrivs så är det från det datum då det undertecknas 

och 1, 2 eller 3 år framåt. 

Avtalet med Mekonomen är klart. 

Avtalet med ICA är snart klart, information ska ges gällande komplettering 

av ungdomströjor. 

Katarina ska prata med Mats-Åke om han kan vara ansvarig för att lösa 

sponsor avtal och se till att de följs. 

Viktigt att rätt sponsor loggor ligger på hemsidan. Carina har haft kontakt 

med Maria (fotbollssektionen) om hon kan vara behjälplig att lägga in rätt 

loggor. 

10.  Information från mötet med AF 

Kanslisten jobbar nu 50 %. Frågor har ställts från föreningen till AF om det 

finns någon med ekonomisk bakgrund som skulle vara intresserad av 

arbete på kansliet, AF återkommer så fort det vet något. 

11.  Planering Årsmöte 

Verksamhetsberättelser och budget ska göras av alla sektioner och lämnas 

in till huvudstyrelsen senast 171207. 

12. Mötets avlutas med att Linda och Viktoria blir uppvaktade för att de gift sig 

och Göran blir uppvaktad på 70 års-dagen. 

 

Katarina Martinsdotter Frohm    Stina Thysell Persson 
Ordförande    Sekreterare 

    
 

 

 


